標題：2020年「華語文能力測驗」9月正式考試，8月3日至8月19日開放報名！
9月12日（星期六）舉行「CAT聽讀測驗」，報名時間從8月3日（星期一）至8月19日（星期三）截止，歡迎母語非華語人士把握機會報名！
為因應新型冠狀病毒肺炎，疫情期間請考生配合防疫措施，請先詳細閱讀並列印最新版本「考生健康聲明書」，簽名後，於考試當日交給監試人員，並且考試當日全程需佩戴口罩。若有違反者，將不得參加考試，謝謝您的合作。請至本會官網首頁（http://www.sc-top.org.tw）下載新版「考生健康聲明書」。
報名資訊：

報名時間：8/3(一) ~ 8/19(三)
測驗方式：電腦測驗
測驗資訊：
	測驗日期
	考試類別
	測驗等級
	測驗費用

	9月12日

（六）
	華語文聽讀測驗
	電腦化適性測驗
	NT2,000


報名方式：
一：請自行上網報名，報名網址：https://reg.sc-top.org.tw/ 
二：持「華語文能力測驗報名費繳費單」，在繳費單上顯示的截止日前至全臺7-ELEVEN、全家、萊爾富、OK便利商店繳費。

其他重要訊息：

· 正式考試網頁：http://www.sc-top.org.tw/chinese/formal_test.php   

· 模擬試題免費下載：http://www.sc-top.org.tw/mocktest.php 
· 線上模擬測驗：https://cbt.sc-top.org.tw/sctopj/ChangeOrder0619.aspx
· 學習資源：https://www.sc-top.org.tw/chinese/study.php 
· 正式考試成績單與證書授予辦法： https://www.sc-top.org.tw/download/Issuance%20of%20Certificates%20Regulations20200309.pdf
· 其他訊息：請連結至華測會網站http://www.sc-top.org.tw/
Registration for Formal TOCFL on September 12th is Now Open (from Aug 3rd to Aug 19th)!
TOCFL Listening & Reading formal test (CAT)will be held on Sep 12th (Sat.). The registration period is from Aug 3th (Mon.) to Aug 19th (Wed.). Welcome candidates who are non-native speakers of Chinese to seize the chance!
In order to alleviate the impact of novel coronavirus pneumonia (a.k.a. COVID-19), test takers are required to comply with the epidemic prevention measures requested by the test center. Please read and print the new “Test Taker's Health Declaration” form, sign your name on it and give it to the proctor on the test day. All test takers should wear your own mask during the test at all times。If you violate the rules, you will not be allowed to take the test. Thank you for your cooperation. Please download the new “Test Taker's Health Declaration” form from  http://www.sc-top.org.tw. 
Registration Information：
Registration Period：8/3（Mon.）~ 8/19（Wed.）
Test Format：Computer-based 
Test Information：
	Test Date
	Test Type
	Test Level
	Test Fee

	9/12
(Sat.)
	TOCFL Listening and Reading
	Computerized Adaptive Formal Test
	NT2,000


How to register： 
Step1：Please register online at http://reg.sc-top.org.tw/ 
Step2：Please take the TOCFL Test Fee payment slip to pay at any convenience store (7-11, Family Mart, Hi-Life, and OK Mart) in Taiwan before the deadline shown on your payment slip.
Other Important Information：

· Website of the Formal test：http://www.sc-top.org.tw/english/formal_test_en.php 
· Mock test Free Download：http://www.sc-top.org.tw/mocktest_e.php 
· Online mock test：https://cbt.sc-top.org.tw/sctopj/ChangeOrder0619.aspx
· Studying Resources：https://www.sc-top.org.tw/english/study.php 
· TOCFL Issuance of Certificates Regulations：https://www.sc-top.org.tw/download/Issuance%20of%20Certificates%20Regulations20200309.pdf 
· For more information：Please link at http://www.sc-top.org.tw
